
Nevoia de protest

Sibiul nu a mai vazut de mult timp un mars de protest. Decat marsuri de sarbatoare. De 1 mai sau de
Capitala Culturala. Ieri, la protestul impotriva blocarii lucrarilor la centura Sibiului, nu au venit multi
oameni. A fost doar nucleul protestatarilor, format din cateva zeci de persoane. Cei care au ales sa
protesteze in ciuda vremii cainesti. Sunt sigur insa ca, dincolo de cei prezenti la mars sunt mii de sibieni
in acest oras care nu mai suporta problemele pe care lipsa centurii le provoaca. Sunt oamenii ale caror
case tremura sub greutatea tirurilor. Sunt oamenii care se duc zilnic la servici si care pierd ore intregi in
trafic. Sunt multi. Ar fi fost bine sa fie multi si la protest. 
  
  Cert este ca miscarea de protest s-a facut simtita. Marsul de ieri arata ca sunt oameni care iau atitudine.
in conditii foarte vitrege. Bravo lor, celor care au indurat ploaia si dus pe strazi un protest pe care aproape
fiecare din locuitorii orasului il rosteste pe ascuns sau in cercul de prieteni. Sper ca Bucurestiul sa se
simta. incetul cu incetul. Sigur, nu a fost o miscare decisiva a sibienilor. Mai este mult de munca. Raman
la convingerea ca, Ministerul Transporturilor, CNADN si ceilalti factori implicati, se vor misca mai
repede doar daca sibienii stiu sa isi arate nemultumirea. Doar daca le repetam zilnic ca aici au lasat o
treaba neterminata. Pacat de orasul Sibiu, un oras frumos, plin de turisti, in plina dezvoltare. Lipsa
centurii este cea mai mare problema a Sibiului. Este o propozitie pe care au rostit-o multi din consilierii
locali, judeteni, lideri din administratie, directori de firme. Trebuie sa continuam sa punem presiune pe
Bucuresti. Nu putem sta cu mainile in san. Este datoria noastra si, mai mult, este o necesitate. 
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